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Inhoud Stand van zaken

Kaderbrief 2023 RWK 13-6-22 Gedeputeerde Stigter zegt aan mw. Van Andel (CDA) 
toe naar de mogelijkheid voor de inzet van 
buurtbatterijen

Omgevingsverordening 
Noord-Holland 2022

PS 23-5-2022 Gedeputeerde Stigter reageert op een vraag van de 
heer Van den Berg (JA21) over de aanwijzing van 
stimuleringsgebieden zonne-energie en met name de 
positie van Provinciale Staten daarin. Het was altijd een 
verantwoordelijkheid van Gedeputeerde Staten. Wat het 
college betreft blijft het ook een verantwoordelijkheid 
van Gedeputeerde Staten. Nog voor de RES bestond is 
de afspraak gemaakt om Provinciale Staten daarin te 
horen. Met de RES zijn de zonnegebieden bekend. 
Uiteindelijk wordt de RES vastgesteld door de Staten. 
Daarmee is het dubbelop. Om die reden ligt er het 
voorstel om het ‘horen van’ weg te nemen. De 
Provincie kan worden verzocht om nieuwe 
stimuleringsgebieden aan te wijzen, die niet in de 
RES’en zijn opgenomen. Dat is ongewenst, maar het 
kan wel. De gedeputeerde zegt toe dat in dat geval dat 
bij die stimuleringsgebieden dezelfde route (horen van) 
wordt gevolgd.



Eerste partiële 
herziening 
omgevingsverordening 
Noord-Holland 2020

PS 23-5-2022 Dhr. Klein (CU) is verrast over het feit dat de 
draairichting van Windturbines niet is meegenomen in 
de landschappelijke adviezen en de richtlijn.
Gedeputeerde Stigter geeft aan dat het geen bewuste 
keuze is de draairichting niet in de handreiking op te 
nemen en wil hier opnieuw naar kijken.

Uitvoeringsprogramma 
RES

RWK 7-2-2022 Dhr. Klein (CU) vraagt op welke manier het vinger aan 
de pols houden vormgegeven kan worden. 
Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de RES een proces 
is waar we in zijn gestapt en volgend jaar een nieuw 
momentum is. PS zullen periodiek van de voortgang op 
de hoogte worden gesteld over o.a. de 
intergemeentelijke samenwerking.

Gedeputeerde Stigter zegt 
toe PS periodiek te 
informeren over de stand 
van zaken wat betreft 
deze intergemeentelijke 
samenwerking. Over 3-4 
maanden geeft de 
gedeputeerde een update 
over de stand van zaken.

Vraag SP over signalen 
toename gaswinning in 
de Provincie Noord-
Holland

RWK 22-11-2021 Mw. Alberts (SP) vraagt omdat de winter bijna start, de 
gaswinning in de provincie wordt opgehoogd of dient 
de ophoging ter compensatie van andere zaken?

Gedeputeerde Stigter 
heeft geen enkel signaal 
ontvangen over een 
verhoging van de 
gaswinning, het Rijk is 
hier het bevoegd gezag 
en zij informeert 
provincies. Deze situatie 
speelt overigens wel in 
andere provincies. PS 
worden geïnformeerd 



over de resultaten van de 
uitvraag bij het Rijk indien 
dit nieuwe informatie 
oplevert.

Vraag PvdD 
methaanrapportages

RWK 25-10-2021 PvdD geeft aan dat Methaan na CO2 de belangrijkste 
oorzaak voor opwarming van het klimaat is. De meest 
recente cijfers dateren van 2018, wanneer worden deze 
geactualiseerd?

GS is bezig met update 
Dashboard ET in Noord 
Holland, deze wordt voor 
het zomerreces 
opgeleverd. Hierin zullen 
ook weer de laatste 
beschikbare cijfers m.b.t. 
uitstoot van CO2 en 
overige broeikasgassen 
meenemen waaronder 
methaan. 

Voorbereidingsbesluit 
Netuitbreiding 150kV 
Beverwijk-Oterleek

RWK 07-06-2021 Het communicatieplan over het tracé en de locaties van 
de transformatorstations zullen toegestuurd worden.

Kabelverbinding tussen 
Beverwijk en Oterleek - 
TenneT 

Uitbreiding 
elektriciteitsnetwerk - 
Provincie Noord-Holland

Financiële 
betrokkenheid energie 
transitie

PS 05-10-2020 Mevrouw De Vries vroeg de financiële betrokkenheid te 
stimuleren en dat gaan wij doen. Wij zien ook elders in 
het land dat draagvlak enorm geholpen kan worden als 

- Momenteel wordt een 
zgn. Leidraad financiële 
participatie t.b.v. 

https://www.tennet.eu/nl/ons-hoogspanningsnet/onshore-projecten-nederland/netuitbreiding-noord-holland/kabelverbinding-tussen-beverwijk-en-oterleek/
https://www.tennet.eu/nl/ons-hoogspanningsnet/onshore-projecten-nederland/netuitbreiding-noord-holland/kabelverbinding-tussen-beverwijk-en-oterleek/
https://www.tennet.eu/nl/ons-hoogspanningsnet/onshore-projecten-nederland/netuitbreiding-noord-holland/kabelverbinding-tussen-beverwijk-en-oterleek/
https://www.noord-holland.nl/Onderwerpen/Klimaat_Energie/Projecten/Uitbreiding_elektriciteitsnetwerk
https://www.noord-holland.nl/Onderwerpen/Klimaat_Energie/Projecten/Uitbreiding_elektriciteitsnetwerk
https://www.noord-holland.nl/Onderwerpen/Klimaat_Energie/Projecten/Uitbreiding_elektriciteitsnetwerk


inwoners niet alleen kunnen inspreken over waar kan 
het maar dat ze daadwerkelijk financieel kunnen 
participeren. Her en der komt dat van de grond, maar 
dat mag best een tandje steviger. Richting RES 1.0 
komen wij met een plan van aanpak, hoe wij financiële 
participatie kunnen gaan stimuleren.

ondersteuning van 
gemeenten op dit thema 
gemaakt. - Verder wordt 
een provinciaal 
beleidskader financiële 
participatie gemaakt t.b.v. 
projecten waar de 
provincie bevoegd gezag 
is en/of projecten op 
provinciale gronden - 
Beide documenten 
worden na de zomer aan 
PS gestuurd

Biomassa PS 29-06-2020 Ik heb al eerder in de commissie en PS aangegeven dat 
er op dit moment een traject loopt met de SER die met 
een advies komt en een kabinet dat met een 
duurzaamheidskader komt en dat wij dat afwachten 
alvorens als provincie in overleg met onze partners in 
MRA-verband met een visie op biomassa te komen, die 
wat breder is dan alleen de houtige biomassa. Dat lijkt 
mij een goed moment om daar als provincie aan te 
geven hoe wij tegen biomassa aankijken.

We zijn nog in afwachting 
van het landelijk 
duurzaamheidskader.


